
 

 

 
 

 
SCHRIFTELIJKE VRAGEN 
 
 
Aan  : de voorzitter van Provinciale Staten 
Datum  : 18-11-2019 
Onderwerp : Woningnood Haaglanden 

 

 

Toelichting 
 

Het college in de gemeente Rijswijk heeft een motie overgenomen om bij nieuw te sluiten 
prestatieafspraken met woningbouwverenigingen geen taakstellingen meer af te spreken voor 
nieuwbouw van sociale woningen.   
 
Vragen 
 

Ondergetekende stelt aan het college van Gedeputeerde Staten de volgende vragen: 

 

1. Is het college op de hoogte van het besluit van de gemeente Rijswijk om geen sociale woningen meer 

te bouwen?  

2. Welke gevolgen heeft het besluit van de gemeente Rijswijk voor de regionale woonvisie Haaglanden?  

3. Blijven de afspraken in de regionale woonvisie Haaglanden gehandhaafd? Zo ja, hoe gaat het college 

ervoor zorgen dat de afspraken zoals vastgelegd in de regionale woonvisie Haaglanden tot uitvoering 

worden gebracht? Zo nee, hoe gaat het college zorgen dat er voldoende sociale woningen worden 

gebouwd in de regio Haaglanden?  

4. Is het college bereid om haar instrumentarium in te zetten? Zo ja, wat gaat het college doen? Zo nee, 

waarom niet?  

 

1. A. van Hunnik, GroenLinks   

2. L.C. Bruijn, PvdA  

3. R. van Aelst, SP  


